
Styrelsemöte 2021-04-19 

Bäckvägens andra samfällighetsförening 

 

1. Mötet öppnas av ordförande Ulf Neldefors 

 

2. Närvarande; Ulf Neldefors, Åse Warholm, Mikael Ekelund, Emma Lindgren, Mikael 

Blomkvist 

 

3. Föregående styrelseprotokoll var det konstituerande mötet. Mötet dessförinnan lästes 

upp och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomin är stabil. Många som inte betalat per den 30/3 men eftersom mötet var så 

nära inpå är det sagt att det går bra att betala den 30/4. 

Vattenräkning, del 2 är utlämnad och ska betalas per den 30/4. 

 

5. Städdagen 

-   Container – Ulf bokar en container på Viavest. En bland-container. 

-   Uppgifter – sopa grus, se över planteringar och ogrästillväxt, måla 

ambulans och lekstuga, fixa vändplatser med tjära och kallasfalt, täta i garagetak, 

måla vindskivor, se över garagetaken. Alla hjälps åt att maila arbetsuppgifter till Ulf så 

delar han in arbetsuppgifterna till de olika grupperna. 

- köpa in penslar, tätningsmedel 

-   Material till staket, vi köper extra så att vi har. 

-   Grannsamverkan – Åse kollar med Johan Nyholm 

 om det finns nya skyltar. 

 

 

6. Parkering 

- Parkering av företagsbilar, långhelger samt semestrar. Hur ställer vi oss till 

detta? Vad gäller företagsbilar diskuterade styrelsen förslag att gå ut med 

en rekommendation att undvika parkering av företagsbilar hos oss under 

längre perioder om det går. Detta eftersom dessa bilar eventuellt kan ha 

större dragningskraft hos ev tjuvar och det i sin tur kan öka bilinbrott i 

området. 

 

7. Grön ytor 

- Det har kommit till styrelsen att grönytor har blivit sönderkörda av bland 

annat hantverkare. Styrelsen rekommenderar att boende informerar 

hantverkare och andra om att inte köra över grönytor då dessa blir 

föreningens ansvar att återställa vid ev skador. 

 

 



8. Soprum 

- ”hålor” vid sopkärl – dessa behöver vi åtgärda på städdagen. Ulf har fått 

klagomål på dessa och sophämtarna vill inte dra kärlen genom groparna. 

- Information om att inte överfylla sopkärlen. Samma sak här, sophämtarna 

vill inte tömma överfulla kärl. De får lov att vid överfyllda kärl neka tömning 

vilket i sin tur leder till extra tömningar och kostnader för oss. Välj ett kärl 

som inte är fullt. 

 

9. Ordförande, hur går vi vidare? 

På städdagen får alla grupper i uppdrag att nominera/hjälpa till att hitta ersättare till 

ordförandeposten samt valberedning. Styrelsen enades om att vi behöver en tydlig 

information om vad ordförandeposten innebär för att förtydliga vilket uppdrag en ev kandidat 

tackar ja till. 

 

10. Övriga frågor  

- Mikael E informerade om att det i nästa vecka är ett nytt möte med 

representanter från kommunen och boende i område 1 och 2 angående 

översvämmningssituationen. Primärt är vi angelägna om att reda ut vem 

som ansvarar för vad och hur arbetet framåt kan fortskrida. 

- Gräsklipparna behöver servas, David ansvarar för att lämna in dessa på 

service. Fakturorna skickas till föreningen, c/o Åse Warholm. 

    

11. Nästa möte; Måndag 3/5 17.30. Åse skickar ut en Teams-länk 

 

12. Mötet avslutades 

 

 

 

___________________________________          __________________________________ 

Åse Warholm      Ulf Neldefors 

 

 


